
 
 

 M E S T O   R O Ž Ň A V A 

 
  
 Pre  zasadnutie 
 Mestského zastupiteľstva 
 v Rožňave dňa 26.06.2014 
  
 K bodu rokovania číslo: 
  
Názov správy:  
  

Monika Máriássy – OÁZA, Páterová 44, Rožňava 
- ponuka na kúpu 200 ks stohovateľných stoličiek 
 
 
 
Predkladá: 
JUDr. Erika Mihaliková 
prednostka MsÚ 

 
Prerokované : 
V Komisii finančnej, podnikateľskej a 
správy mestského majetku pri MZ 
v Rožňave dňa 16.06.2014 
 
Vypracoval : 
Ján Lázár 
 
 
Materiál obsahuje: 
Dôvodovú správu 
 
 
Kontrolu zákonnosti a správnosti 
návrhu na uznesenie vykonal : 
 
JUDr. Katarína  Balážová 
 
 

Návrh na uznesenie: 
Mestské zastupiteľstvo 
v Rožňave 

 

A/  s c h v a ľ u j e    

 
nákup 200 ks stohovateľných stoličiek v celkovej 
cene 4480.-€ 
 
 
u k l a d á  
 
 
zabezpečiť nákup stohovateľných stoličiek formou 
verejného obstarávania 
 
Z: prednostka MsÚ 
T: do 30 dní  po schválení  MZ  
  
 
     
B/  n e s c h v a ľ u j e 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

Informácia k ponuke na odkúpenie 200 ks 
 stohovateľných stoličiek 

                 

 
 
Listom zo dňa 22.05.2014 Monika Máriássy – OÁZA, Páterová 44 Rožňava ponúka 

na odkúpenie 200 ks stohovateľných stoličiek. Cena 1 ks stoličky je 22,40 €, celková cena je 
4480.-€ 

 
Predmetné stoličky zakúpila p. Monika Máriássy za účelom ich poskytovania na rôzne 

akcie konané v budove OKC, kde nie sú stoličky ani stoly. Tieto sa v prípade konania akcií  
zapožičiavajú zo spoločenskej sály MsÚ alebo kongresového centra na Radnici. Prevozom 
dochádza k ich poškodzovaniu. 

 
Postupným opotrebovaním stoličiek sa znížil počet funkčných stoličiek na Radnici na 

143 ks, 28 ks je použiteľných s poškodenými operadlami a na MsÚ je 167 ks použiteľných, 
28 ks je použiteľných ale iných typov a farieb. Kapacita kongresovej sály na Radnici ako aj 
spoločenskej sály MsÚ je 140 miest na sedenie. Uvedené počty stoličiek v jednotlivých 
prenajímaných nebytových priestoroch postačujú na akcie, ktoré sa tam organizujú. 

 
Nákup 200 ks stoličiek nie je plánovaný v rozpočte mesta a v zmysle Smernice Mesta 

Rožňava o verejnom obstarávaní nákup uvedeného počtu stoličiek sa musí riešiť formou 
verejného obstarávania. 

 
Materiál bol prerokovaný v komisii finančnej, podnikateľskej a správy mestského 

majetku pri  Mestskom zastupiteľstve v Rožňave dňa 16.06.2014. Komisia po prerokovaní 
predloženého materiálu berie ponuku na vedomie a neodporúča ich odkúpenie. 

 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

 


